
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Filipa Libickiego 

na 66. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 października 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do rzecznika praw obywatelskich Adama Bodnara oraz do ministra sprawiedli-

wości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

W dzisiejszych mediach – podały to portale Gazeta.pl i Wirtualna Polska – pojawiła się informacja, że 

obywatele dość masowo korzystają z wprowadzonej przez pana prezydenta instytucji skargi nadzwyczajnej. 

W obu tych publikacjach podano, że do Pana Adama Bodnara wpłynęło już 1 tysiąc 700 takich skarg o wzru-

szenie prawomocnych wyroków, a do Pana Zbigniewa Ziobry, prokuratora generalnego, 2 tysiące 300. 

W tym samym artykule jest podane, że obaj Panowie z tych wniosków, które wpłynęły, do Sądu Najwyższe-

go przekazali po jednym wniosku. 

Moje pytania są następujące: ile takich wniosków do tego momentu, kiedy składam to oświadczenie, 

wpłynęło do obu tych instytucji i jak Panowie szacują, ile jeszcze może wpłynąć? W jakim tempie te wnioski 

będą raportowane? Zakładając, że w jednej instytucji jest 1 tysiąc 700 wniosków, a w drugiej 2 tysiące 300, 

kiedy Panowie ukończycie przegląd tych wniosków? I jak sądzicie, w jakiej mniej więcej proporcji będziecie 

je kierować do Sądu Najwyższego? 

Bardzo proszę o przedstawienie mi tych informacji.  

Jan Filip Libicki 
 


